



FOR IMMEDIATE RELEASE: JUNE 26, 2017

**JOHN BROOKS COMPANY LIMITED
ACQUIRES
HURRICANE PUMP DISTRIBUTION INC.**

Toronto, ON June 26, 2017 – John Brooks Company Limited, experts in pumps, spray nozzles, filtration equipment, valves, and custom engineered systems has acquired Hurricane Pump Distribution Inc.,

“This acquisition will create greater customer value through a broader product offering, additional solutions and technical expertise relevant to the Canadian Industrial Manufacturing and Processing Sectors”, said Gord Bell, President of John Brooks Company Limited.

Hurricane Pump Distribution Inc was founded in 2003, and has locations in Toronto and Montreal, where they are focused on serving the industrial and sanitary/hygienic markets with the highest quality pumps and process equipment.

About John Brooks Company Limited

Founded in 1938, John Brooks Company Limited has been providing their customers with high quality, competitively priced products as well as technical design and engineering support services which consistently and continually meet their needs and deliver superior value. The Company’s commitment to continually refining their product offering based on the customers’ ever-changing needs has made them the supplier of choice to the Oil and Gas; Chemical; Food and Beverage; Pharmaceutical; Pollution Control; Steel; Pulp and Paper; Mining and Minerals; General Industrial and Municipal markets.

The Hurricane Pump operations in Concord will be located at the John Brooks Mississauga Facility and will be operating as JOHN BROOKS COMPANY LIMITED.

JOHN BROOKS COMPANY LIMITED

2625 Meadowpine Blvd, Mississauga, ON L5N 7K5

Phone: 905-624-4200 or 1-877-624-5757

www.johnbrooks.ca

Gord Bell, President

JOHN BROOKS COMPANY LIMITED

Clinton Van Niekerk, General Manager

Hurricane Pump Distribution Inc.



POUR DIFFUSION IMMÉDIATE: 26 JUIN 2017

JOHN BROOKS COMPAGNIE LIMITÉE ACQUIERT DISTRIBUTION DE POMPES HURRICANE INC.

Toronto, ON Le 26 juin 2017 - JOHN BROOKS COMPAGNIE LIMITÉE, experts en pompes, buses de pulvérisation, équipements de filtration, vannes et systèmes personnalisés, a acquis Hurricane Pump Distribution Inc.,

«Cette acquisition créera une plus grande valeur client grâce à un portefeuille de produits plus élargis, des solutions et expertises technique supplémentaires pertinentes aux secteurs de fabrication et de transformation industriels du Canada», Déclaration faite par Gord Bell, Président de JOHN BROOKS COMPAGNIE LIMITÉE.

DISTRIBUTION DE POMPES HURRICANE INC. a été fondée en 2003 et a des bureaux à Toronto et Montréal, où ils sont axés dans le service des marchés industriels et sanitaires / hygiéniques avec des pompes et des équipements de procédés de la plus haute qualité.

Fondée en 1938, JOHN BROOKS COMPAGNIE LIMITÉE offre à ses clients des produits de haute qualité et à prix compétitif, ainsi que des services de conception et de soutien technique qui répondent de manière constante et continue à leurs besoins et offrant une valeur supérieure. L'engagement de la Compagnie à affiner continuellement l'offre de ses produits en fonction des besoins en constante évolution des clients les a transformés en fournisseur de premier choix dans les marchés du Pétrole et du Gaz; Chimique; Alimentaire; Pharmaceutique; Contrôle de la pollution; L'Acier; Pâte et Papier; Minier; Industriel en générale et Municipale.

Les opérations de POMPES HURRICANE à St-Laurent seront dorénavant situées au bureau de Laval et opéreront en tant que JOHN BROOKS COMPAGNIE LIMITÉE.

JOHN BROOKS COMPAGNIE LIMITÉE

4101 Boulevard Industriel, Laval, QC H7L 6G9

Phone: 514-636-6400 ou 1-877-624-5757

www.johnbrooks.ca

Gord Bell, President

JOHN BROOKS COMPANY LIMITED

Clinton Van Niekerk, General Manager

Hurricane Pump Distribution Inc.